
Dobrý den všem čtenářům! 

Nevím, jestli ale odpovědí přispěji a atraktivitě tématu. Výsledkem povolebních jednání, na 
které jsme byli vyzváni pouze od ČSSD, bylo to, že jsme mohli s členy naší kandidátky 
obsadit pozici předsedy komise pro zahraniční styky, funkci poradce starosty pro školství, 
nepředsednické posty v komisích a zástupce ve finančního a kontrolního výboru. 

Ke komentovanému tématu se váže spíše symbolicky placená funkce předsedy komise, 
kterou zastával Mgr. Martin Knížek. Já jsme z titulu více než dvacetiletého působení ve 
školství a z titulu toho, že jsem v předchozím volebním období zastával funkci 
místostarosty, který měl školství ve sféře svého působení, obsadil neplacenou funkci 
poradce starosty, pro sféru prezentace městských škol v zahraničí a spolupráce se 
středními školami. 

Na několika kolektivních i individuálních poradách s řediteli středních škol, jsem byl tak i 
oficiálně představen. Stejným způsobem jsem svoji funkci komentoval v TV Fonka, kde 
jsem jasně prezentoval např. to, že se na základě konzultací a mé argumentace na 
jednáních se starostou podařilo navýšit prostředky z rozpočtu pro rok 2011, do školství o 
5%. V dalším roce se podařilo alespoň to, že zůstaly prostředky na stejné úrovni. 
Společně s předsedou "zahraniční komise" jsme připravovali projekty prezentace a 
zahraniční spolupráce, náměty na spolupráci základních a středních škol v našem městě. 

Za významný úspěch považuji i argumentaci vedoucí proti zrušení Gymnázia pod Svatou 
Horou, kde se podařilo zastavit záměr vedení kraje z minulého volebního období, tuto 
školu sloučit s Gymnáziem Příbram. 

S postupem času, se situace vyvíjela tak, že jsem práci věnoval poměrně dost pracovního 
času, který jsem nemohl věnovat své práci. Řešením bylo uzavření tzv. Dohody o pracovní 
činnosti. Spolupráce byla rozšířena o kontrolní činnost ve spolupráci s radním pro školství, 
Ing. Molnárem. Výše hodinové sazby činila 250,- Kč/h hrubé mzdy. Pracovní úvazek nebyl 
pevný a každý měsíc byla celková odměna za konkrétně odpracované hodiny, kdy byl 
každý můj přehled kontrolován a odsouhlasen. Každý měsíc byla tedy různá. Na dotazy o 
výši své mzdy jsem několikrát odpovídal veřejnosti osobně a emailovou poštou. Tzn., že 
moje funkce i výše platu byla a již v minulosti několikrát zveřejněna. Celkovou výši za 
odpracované období přesně neznám, ale bylo by možné ji dohledat v daňovém přiznání za 
jeden a půl roku, kdy jsem ve funkci působil. 

Postupem času jsme se setkával častěji s tím, že výsledky mojí práce nebyly brány v 
potaz, moje námitky na tvorbu rozpočtu pro školství nebyly akceptovány a práce ztrácela 
smysl. Vládnoucí koalice zjevně prosazovala a prosazuje jiné priority, než je školství. V 
srpnu roku 2012, jsem osobním dopisem, který mám k dispozici, požádal starostu o 
ukončení spolupráce a bylo mi vyhověno. 

Vzhledem k tomu, že podpora školství se zjevně orientovala a orientuje na "zateplování 
budov polystyrénem", jsem s novým starostou o jakékoliv možné spolupráci nikdy 
nehovořil a ani o ní neuvažuji. Z obdobných důvodů, tedy pocitu zbytečné práce, opustil 
funkci předsedy komise pro zahraniční styky Mgr. Martin Knížek. Dobu, kdy jsem zastával 
tuto funkci nepovažuji za ztracenou a ke své práci se veřejně hlásím. 

Podařilo se mi spoustu témat z oblasti školství obhájit, usměrnit, znám aktuální stav 
školství v našem městě. Díky za dotazy, díky za pozornost a přeji všem hezký den.

Ing. Petr Kareš


